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Abstract (en)
A playing set or recreation set for children, wherein a plurality of printed and/or perforated or similar play and/or create sheets (2) are connected to
one another and arranged behind one another in at least one edge region (11) delimited by perforations (3) or the like, and can be detached from the
edge region (11) or the edge regions owing to the perforations (3) or the like. At least one edge region (11) here bears an imprint in the form of an
advertisement. A head strip (4) is attached to the front of the pad (1) in the edge region (11), it can be folded back and bears an imprint in the form
of an advertisement. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Spielset bzw. Beschäftigungsset für Kinder, wobei mehrere bedruckte und/oder perforierte od. dgl. Spiel- und/oder
Bastelbogen (2) in zumindest einem durch Perforation (3) od. dgl. abgegrenzten Randbereich (11) miteinander und hintereinander angeordnet
verbunden und vom Randbereich (11) bzw. den Randbereichen aufgrund der Perforation (3) od. dgl. abtrennbar sind. Dabei trägt zumindest ein
Randbereich (11) einen Aufdruck in Form einer Werbung. Eine Kopfleiste (4) ist an der Vorderseite des Blocks (1) im Randbereich (11) befestigt,
nach hinten umfaltbar und trägt einen Aufdruck in Form einer Werbung.
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